

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-HEKMA FINANCIAL SERVICES Date: 29-06-2026 10:48:21 AM Subject: moving the company locationالسادة	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحكمة للخدمات المالية التاريخ: 29-06-2026 10:48:21 AM الموضوع: نقل مقر الشركة
Following your approval and the Amman stock exchange or relocate our company operations to the new location effective today, Sunday, June 28,2026, we are pleased in inform you that the relocation process to the new company location has been a completed: Amma– Shmeisani – Abdul Aziz Al-Thaalabi Street Building no 13 Tel: 5654046- 5654047- 5660883 Fax: 5654049 E-mail: info@alhekma-fs.com Website: www.hekma-fs.	لاحقا لموافقتمكم وموافقة السادة/ بورصة عمان على نقل أعمال شركتنا الى الموقع الجديد اعتبارا من يوم الاحد الموافق 28-06-2026، نرجو اعلامكم بإتمام عملية النقل الى موقع الشركة الجديد: عمان- الشميساني- شارع عبدالعزيز الثعالبي -عمارة رقم 13 هاتف: 5654046 – 5654047 -5660883 فاكس: 5654049 E-mail: info@alhekma-fs.com Website: www.hekma-fs.com
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ميسون ابدير	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ميسون ابدير